

Styrelsemöte protokoll 2018 05 17

Närvarande: Stig Olsson, Ingegerd Angman, Gunilla Löow Östning, Ellen Arnesson, Urban Näsgårde, Elsie Mas, Eva Jonsson, Ingvar Gustafsson

Frånvarande: Seija Tallnäs Adjungerad: Stig Jakobsson

Tid: 10.00 Plats: SV lokaler, Leksand

§1. Mötet öppnades och Ellen Arnesson välkomnades som ny medlem av styrelsen och Stig Jakobsson som adjungerad medlem.

§2. Föredragningslistan godkändes med ett tillägg till §7= "Att arbeta i styrelse"- vad gäller?

§3. Föregående protokoll godkändes.

§4 Rapport från förbund/distrikt

* Förbund: Adjungerad Stig J redogjorde för förbundets hemsida och åtkomst till intranätet. Ingen medlem från Leksand deltar i förbundets tävling "Hjärnkoll".

* Distrikt: Föreningens representanter i KPR har träffat övriga föreningar i distriktet. En träff lokalt för Leksand har också hållits. Rapport kommer på hemsidan inom kort.

BRÅ i Leksand har haft träff. Leksand betraktas som en trygg plats att vistas i. Ev. kommer fler kameror att sättas upp på vissa platser i Leksand för övervakning. Rapport från träffen kommer på hemsidan.

BRÅ, KPR, LPR och Trafikgruppen får i uppdrag att berätta om sitt arbete vid någon månadsträff.

Ordförande- och utbildningskonferens har hållits där mycket IT gällande data- och skyddsfrågor diskuterades.

Pengar för marknadsföring inför valet finns att söka hos distriktet, vilket föreningen kommer att göra. En annons införs i Magasin Leksand veckan före valet.

§5. Rapporter och uppföljning

*Verksamhetsgrupper: Programgruppen är så gott som klar med höstens program samt januari och februari 2019. Vid avgift för resor läggs en liten avgift på för annonsering. En längre månadsträff hålls i september där intresserade kan stanna kvar och få råd från banken i juridiska frågor. Förslag: En Mat-och pratträff förläggs till Insjöns hotell våren -19 med efterföljande parkgolf. En dag på Rättvikstravet med lunch planeras under hösten-18. Korta filmer om bedrägerier visas vid månadsträffar. En studiecirkel i matlagning för herrar har startat.

*Ekonomi

och medlemsfrågor: Modevisningen i april gav vinst. Föreningen har av kommunen fått

bidrag till hyra för Sveasalen. Föreningen har ca 450 medlemmar, varav ca 20 st är nytillkomna.

*Organisationsfrågor: Styrelsen beslutade att gruppmail med påminnelse om aktiviteter ska utgå till medlemmarna några dagar före varje tillfälle. Det kommer även att finnas en kalender på hemsidan med aktiviteter inlagda. Checklistor ska omarbetas och kommer att följas upp under hösten.

§6 Föreningens aktiviteter: Föregående månadsträff var mycket uppskattad då Mats Ingels pratade om sitt arbete på Radio Dalarna. Kommande månadsträff sker på Roddens hus och bir avslutning på säsongen. I juni blir det blomstervandring, utflykt till Älgberget och i juli en utflykt till Sixten Jernbergs museum i Lima.

§7 Övriga frågor: Stig J redogjorde för dataskyddslagen GDPR, föreningsadministration och distriktets samt förbundets hemsida. En särskild rubrik/länk kommer att läggas upp inför valet i september. Styrelsen ansåg att fler bör ha tillgång/behörighet till distriktets, förbundets och föreningens hemsidor.

Styrelsen beslutade att även revisorerna samt huvudansvariga i verksamhetsgrupperna bjuds in. Ev. anordnas detta som studiecirkel med 3 träffar i samarbete med SV. Infogruppen arbetar med utformningen.

§8. Nästa möte: **Den 1/8 kl. 13.00 Obs tiden!** Ingegerd tar fika. Även programgruppen medverkar samt Berit Widholm.

§9. Stig O sammanfattar dagens möte till hemsidan.

Leksand den 17/5 2018

Ingvar Gustafsson, ordf.

Gunilla Lööw Östning, sekr.